



## **Xiaoya Feng**

*Beijing*

---

### **PRACTICE AREAS**

- Intellectual property

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Feng engages in resolving disputes and managing transactions concerning intellectual property (IP) affairs. She exhibits professional competence in several areas, including IP litigation, IP contract transactions, IP due diligence, conducting analyses of patents for Freedom-to-Operate (FTO), evaluating patent validity, and developing company's internal policies for intellectual property protections.

Leveraging her academic background in computer science and technology, coupled with substantial legal experience, Ms. Feng skillfully addresses and resolves complex matters in the patents and IP transaction sectors, covering a wide range of technological disciplines such as software, artificial intelligence, network security, cloud services, telecommunications, mechanical engineering, etc.

Ms. Feng serves a diverse clientele across various industries, including but not limited to information technology, biotechnology and manufacturing, providing companies with extensive intellectual property legal services.

### **EDUCATION**

Ms. Feng received a B.S. in Computer Science & Technology in 2015, an M.L. in Civil Law with concentration in intellectual property in 2018, and an LL.M. in American Law with concentration in intellectual property from Boston University School of Law in 2019.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar  
Member of the PRC Patent Bar  
Registered Copyright Agent

### **SOCIAL RESPONSIBILITIES**

Safety Committee Member under the Chinese Association of College-Run Industries

### **WORKING LANGUAGES**

Chinese, English



## 冯小雅

北京

---

### 业务领域

- 知识产权

### 工作经历

冯小雅律师专注于知识产权争议解决和知识产权交易有关的非诉业务，具备知识产权诉讼、知识产权交易、知识产权尽职调查、专利自由实施分析、专利有效性分析、知识产权内部制度建设等领域的专业能力。

冯律师凭借其计算机学科背景和在法律领域的工作经验，能够有效处理与解决知识产权，特别是专利领域的复杂问题，包括但不限于涉及软件、人工智能、网络安全、云服务、通信技术、机械工程等多个技术领域的法律问题等。

冯律师的服务对象涵盖多个行业，包括互联网、信息技术、生物科技、传统及新兴制造业等，向客户提供全面的知识产权法律服务支持。

### 教育背景

冯小雅律师于 2015 年取得计算机科学与技术专业的工学学士学位；于 2018 年取得民商法学硕士学位（知识产权方向）；于 2019 年取得美国波士顿大学法学院 LLM 学位（知识产权方向）。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格  
中华人民共和国专利代理人执业资格  
中华人民共和国版权代理人资格

### 社会任职

中国高校校办产业协会安全专业委员会成员

### 工作语言

中文、英文